
 
 

PROTOKOLL FÖRT VID ORDINARIE 
KYRKOSTÄMMA SVENSKA GUSTAFS 

FÖRSAMLING 
SÖNDAGEN DEN 22 APRIL 2018 

 
 

Närvarande: 23 medlemmar 
 
 

§1. Stämmans öppnande och stadgeenliga utlysning. 
 

Brita Ireland öppnade stämman och konstaterade att stämman var stadgeenligt utlyst. 
 

§ 2. Val av justeringspersoner och beslut om tidpunkt för justering. 
 

Elisabeth Vorting och Ulla Rørbye valdes till justeringsmän. Protokollet ska vara klart till 
justering senast den 6 maj 2018. 

§ 3. Röstlängd och upprop. 
 

Anne Halttunen förrättade upprop enligt röstlängden. 
 

§ 4. Val av rösträknare. 
 

Ellinor Eriksson och Andreas Hjort valdes till rösträknare. 
 

§ 5. Godkännande av föregående protokoll från Kyrkostämman oktober 2017. 
 

Protokollet godkändes. 
 

§ 6. Räkenskapssammandrag och bokslut för år 2017. 
 

Eva Pedersen gick igenom räkenskapssammandraget och bokslutet for 2017. Detta delades 
ut till alla närvarande och kan ses i bilaga 2. Eva informerade om att kyrkorådet 
tillsammans med FIK (finanskommitten) arbetar med nya tilltag för att minska det årliga 
underskottet, samt att samarbetet med den nya externrevisorn är mycket positivt.  

§ 7. Kyrkoherdens årsberättelse för år 2017. 

Kyrkoherde Thomas Stoor läste upp en detaljerad årsberättelse för 2017. Han avslutade med 
att konstatera, att på trots av att verksamheten går med en årlig ekonomisk förlust, vilket oroar 
många, finns en framtidstro, samt många idéer om utveckling och fördjupning av kyrkans 
uppdrag som en plats där tro, hopp och kärlek kan få växa. Årsberättelsen i sin helhet kan ses 
på kyrkans hemsida. 
 

§ 8. Revisionsberättelse. 
 

Jens Buch framförde en kort redogörelse om internrevisorernas arbete, samt godkände 
bokslutet för 2017. 

 



§ 9. Godkännande av bokslut för år 2017 samt beslut om ansvarsfrihet för Kyrkorådet 
för verksamhetsåret 2017. 

Stämman godkände bokslutet och beviljade ansvarsfrihet för Kyrkorådet. 
 

§ 10. Budget 2018 – aktuell status 
 

Ulrika Rückert Karlsson presenterade räkenskaperna för årets 3 första månader. Budgeten för 
2018 fanns tillgänglig för stämmans deltagare och kan ses i bilaga 2. Ulrika informerade om 
att personalkostnaderna har ökat, p.g.a. att en fast personalgrupp på 5 personer finansieras av 
kyrkans egna medel. (Kyrkoherde Thomas Stoor är anställd av SKUT).  Det är färre 
betalande medlemmar, vilket kan bero på att medlemsavgiften inte betalas in i början av året. 
Information ang. medlemskap i en utlandskyrka bör förbättras. 

§ 11. Framtida kapitalförvaltning. 

Thomas Stoor informerade om kyrkans egenkapital, som under de senaste åren har gett en 
mycket låg avkastning. Därför anmodar kyrkorådet och finanskommittén stämman om mandat 
till att arbeta vidare med samt fatta beslut om framtida investeringar.  Stämman beviljade och 
godkände enhälligt ovanstående. 

§ 12. övriga ärenden 

Ann Granum informerade om Viktoriakommitténs arbete. Kommittén, som består av 5 
personer, har bl.a skrivit en arbetsplan för vidare renoveringsarbete och uppdaterat 
hyresreglerna, som nu finns på skrift. Kommittén har också gått igenom samtliga 
hyreskontrakt och vill se över hyrorna, som inte har regulerats på många år. För att få hyra en 
lägenhet i Viktoriastiftelsen, ska man vara intresserad av kyrkans arbete. 

Ulrika Rückert Karlsson föreslog att de 2 årliga stämmorna blir sammanslagna till en. 
Möjlighet till denna ändring ska undersökas närmare. 

  

§ 13. Datum för nästa ordinarie Kyrkostämma 
 

Nästa ordinarie kyrkostämma blir söndagen den 28 oktober 2018 
 
 

Köpenhamn den 22.april 2018 
 
 

Brita Ireland Anne Halttunen 
 

Ordförande Referent 
 
 
 

 
Protokollet justerat den: 

 
 

Elisabeth Vorting Ulla Rørbye 


